
 

 

          Police, dn. 16.10.2024 r. 

 

PROTOKÓŁ 6/2024 

z posiedzenia Komisji Środowiska i Infrastruktury Rady Powiatu w Policach 

w dniu 16 października 2024 r. o godz. 12:00 

 

 

Komisja obradowała w siedzibie Starostwa Powiatowego w Policach według następującego 

porządku: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia.  

4. Przyjęcie protokołu Nr 5/2024 z dnia 23 września 2024 r. 

5. Omawianie i opiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Policach z zakresu pracy 

komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Wnioski i oświadczenia.  

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przebieg posiedzenia: 

1. Przewodniczący otworzył spotkanie. 

2. Stwierdzono obecność 6 członków, czyli quorum. 

3. Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia. 

4. Przyjęto protokół nr 5/2024 z dnia 23 września 2024 r. - jednogłośnie. 

5. Omawianie i opiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w Policach z zakresu pracy komisji. 

 

Pani Skarbnik omówiła szczegółowo zmiany w budżecie Powiatu Polickiego dot. zakresu prac 

komisji. 

Radna Teresa Dera zadawała pytania dot. zmian, Pani Skarbnik udziela wyjaśnień.  

 

Zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie uchwałę Rady Powiatu w Policach w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Polickiego na 2024 rok (Nr druku: 1/VI/24). 

 

Zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie uchwałę Rady Powiatu w Policach w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Polickiego na 2024 rok (Nr druku: 2/VI/24). 

 

Zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie uchwałę Rady Powiatu w Policach w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Polickiego na lata 2024 – 2035 (Nr druku: 3/VI/24). 

 

6. Sprawy bieżące. 

 

Radna Teresa Dera poprosiła pana Jacka Fabisiaka, Członka Zarządu, o zrelacjonowanie spotkań 

w Grzepnicy i Dobrej w sprawie inwestycji drogowych. Pan Jacek Fabisiak zrelacjonował 



 

 

przebieg spotkań i dokonane uzgodnienia dotyczące ewentualnych zmian w projekcie 

i harmonogramie prac. 

Radna Teresa Dera zadała pytanie, jaki jest etap w pozyskaniu gruntów od PKP na potrzeby 

projektowanego ciągu pieszo-rowerowego Krajobrazowa-Karpacka w Dobrej. 

 

7. Wnioski i oświadczenia. 

 

Komisja zwraca się z pytaniem do Pana Starosty, jaki jest etap w pozyskaniu przez Starostwo 

gruntów od PKP na potrzeby projektowanego ciągu pieszo-rowerowego Krajobrazowa-Karpacka 

w Dobrej. 

 

8. Posiedzenie komisji zamknięto o godzinie 12.39. 


